

## Le Lien Direct



## Direct Link

*Pour plus d'informations, contactez :*

*For more information, please contact:*

**Manny D'Souza  
Kristopher Marzitelli**

**mdsouza@1976usw.ca  
kristopher.marzitelli@1976usw.ca**

**May 2, 2022**

**1-866-925-5952**

**www.1976usw.ca**

**2 mai 2022**

### **TO ALL MEMBERS OF USW LOCAL 1976, UNIT 613: Garda Ottawa**

Brothers and Sisters,

In the past few days, your bargaining committee has completed 2 days of conciliation for your next collective agreement. Currently, we have resolved all non-monetary proposals. The monetary proposals were discussed in detail. There has been progress but there is still lots of work to be done on this important matter.

The next session of conciliation with Federal Mediation and Conciliation Services will resume on June 14, 2022. We have scheduled 2 days of meetings with Garda World. Your committee continues to work hard to provide you the best possible contract. We will continue to communicate any information to you as it surfaces. We are appreciative of all the support you are providing to your bargaining committee.

In Solidarity,

YOW Bargaining Committee

---

### **À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE 1976, UNITÉ 613 : Garda Ottawa**

Confrères et consœurs,

Au cours des jours précédents, votre comité de négociation a complété 2 jours de conciliation pour votre prochaine convention collective. Présentement, nous avons résolu toutes les questions non-matérielles. Les propositions monétaires ont été discutées en détail. Il y a eu du progrès mais il reste beaucoup de travail sur ce sujet important.

La prochaine séance de conciliation avec les services de médiation et de conciliation du gouvernement fédérale sera le 14 juin 2022. Nous avons cédulé 2 jours de réunions avec Garda World. Votre comité continue à travailler fort pour vous obtenir le meilleur contrat possible. Nous continuerons à communiquer avec vous. Nous apprécions votre soutien.

En toute solidarité,

L'Équipe de négos YOW